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PROTOKÓŁ 14/2025 

z  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu 

w dniu 21 maja 2025 r. 

 

 

Posiedzenie otworzyła przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk o 

godzinie 14:00. Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła prawomocność 

posiedzenia, powitała zebranych gości i zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

4. Przyjęcie protokołów z posiedzenia komisji w dn. 28.01., 11.02., 24.03. i 11.04.2025r. 

5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Powiatu Tomaszowskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2024r. 

6. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Miejskiego Centrum Kultury dotyczącego prośby o 

wsparcie finansowe na organizację Tomaszowskiego Małego Konkursu Recytatorskiego. 

7. Kontynuacja prac nad zmianą regulaminu wynagrodzenia nauczycieli szkół i placówek dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Tomaszowski – wypracowanie wniosków. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołów z posiedzenia komisji z dnia 28.01, 11.02, 24.03 i 

11.04.2025r. 

 

Uwag do protokołów nie zgłoszono. Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Powiatu 

Tomaszowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2024r. 

 



Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Sportu Agnieszka Biniek – przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Tomaszowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2024 

rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – czy wszystkie środki 

przewidziane na rok kalendarzowy zostały skonsumowane?  

 

Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Sportu Agnieszka Biniek – wszystko to co mieliśmy 

zaplanowane ponad ten stan jest przekazane organizacji. 

 

Radny Marek Kubiak – jakie były otwarte konkursy i ile ich było? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Sportu Agnieszka Biniek – w ubiegłym roku 

konkursy które zostały ogłoszone to 

▪ Referat Zdrowia 1 konkurs z 5 podpunktami:  

- Profilaktyka chorób nowotworowych 

- Prowadzenie działań edukacyjnych i profilaktycznych dla mieszkańców odnośnie zagrożeń 

wynikających ze środków odurzających 

- Przeciwdziałanie nadwadze i otyłości 

- Integracja i prowadzenie działań edukacyjnych poprzez promocję zdrowego stylu życia 

- Edukacja przedporodowa i okołoporodowa  

▪ Wydział Oświaty miał 2 konkursy: 

- Wsparcie działań edukacyjnych na rzecz osób starszych 

- Organizacja współzawodnictwa sportowego dzieci i młodzieży szkół powiatu 

tomaszowskiego na 2024 rok 

▪ Wydział Organizacji i Kadr miał 2 konkursy: 

- Prowadzenie nieodpłatnej pomocy prawnej  

- Prowadzenie nieodpłatnej pomocy prawnej plus poradnictwo obywatelskie 

▪ Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 1 konkurs: 

- Prowadzenie placówki wsparcia dziennego o zasięgu ponadgminnym  

Ponadto było jeszcze 11 zadań pozakonkursowych, które są wypisane w sprawozdaniu. 

 

Radna Martyna Wojciechowska – na czym polegają zadania z ostatniej tabeli. 

 

Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Sportu Agnieszka Biniek – to jest ten tryb wsparcie, 

które jest z innych ustaw i to jest się zakup pucharów, zakup nagród, itp. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Miejskiego Centrum Kultury dotyczącego 

prośby o wsparcie finansowe na organizację Tomaszowskiego Małego Konkursu 

Recytatorskiego. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – przedstawiła członkom 

komisji wniosek Dyrektora Miejskiego Centrum Kultury dotyczącego wsparcia finansowego 

na organizację Tomaszowskiego Małego Konkursu Recytatorskiego. 

 

Drodzy państwo to jest już kolejna sytuacja. Rozmawiałam z panią Agnieszką, która 

potwierdziła że zdarzenia które mają swoją tradycję o charakterze kulturalno-oświatowym są 



wpisane w kalendarz i są uwzględnione w momencie przygotowywania budżetu na kolejny 

rok. Analizując dotychczasowy stan budżetu wydziału i te założenia które dotyczą między 

innymi przeznaczenia środków na nagrody nie ma powodów żeby to było zagrożone, żeby 

tych pieniędzy nie było, żeby jakieś inne czynniki jeszcze wpłynęły. Mimo to zarząd powiatu 

uznał że nie przyzna nawet złotówki na ten cel. 

 

Radna Alicja zwolak-Plichta – czy jakoś to uzasadnił dlaczego nie przyznał? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Sportu Agnieszka Biniek – brakiem środków 

finansowych i obcięciem budżetu w moim wydziale na ten rok. 

 

Radna Alicja zwolak-Plichta – a ten mały konkurs recytatorski dotyczy dzieci ze szkół 

podstawowych tylko, czy dotyczy również dzieci ze szkół średnich? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Sportu Agnieszka Biniek – to są szkoły podstawowe. 

 

Radny Marek Kubiak – wnioskuję o to żeby jednak jakieś środki zostały przyznane. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – jakiego rzędu kwoty 

były zwykle przyznawane? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Sportu Agnieszka Biniek – jeśli dobrze pamiętam to 

w ubiegłym roku była to kwota 500 złotych. Na ten drugi konkurs recytatorski gdzie mamy 

szkoły ponadpodstawowe i osoby dorosłe była to kwota 1000 złotych. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – złożyła wniosek do 

Zarządu Powiatu o ponowne rozpatrzenie prośby dotyczącej 44 Konkursu Recytatorskiego i 

przyznanie środków finansowych na nagrody dla dzieci w kwocie nie mniejszej niż w 

poprzedniej edycji. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – poddała pod głosowanie 

powyższy wniosek.  

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała wniosek. 

 

Ad. 7. Kontynuacja prac nad zmianą regulaminu wynagrodzenia nauczycieli szkół i 

placówek dla których organem prowadzącym jest Powiat Tomaszowski – wypracowanie 

wniosków. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – to co było powodem nad 

którym się nad tym pochylamy to były inicjatywy oddolne kierowników, którzy wskazali na 

to że ilość uczniów w tzw. podlegających praktyką a tym samym opiece kierowników praktyk 

jest bardzo zróżnicowana. W mojej ocenie warto się nad tym projektem uchwały pochylić nie 

tylko w tym punkcie. 

 

Komisja zaproponowała zmiany w: 

Dodatku motywacyjnym paragraf 5 

 ust.3. Dodatek motywacyjny przyznaje się na czas określony, nie krótszy niż 2 miesiące i nie 

dłuższy niż 6 miesięcy w wysokości: 

1) dla dyrektorów od 1300 zł do 1800 zł 

2) dla wicedyrektorów od 1100 zł do 1300 zł 



3) od 1100 zł do 1300 zł dla kierownika szkolenia praktycznego 

4) od 500 zł do 800 zł dla kierownika bursy oraz kierownika internatu 

5) dla nauczycieli w wysokości do 600 zł i przeznacza się na ten cel środki w wysokości 

200 zł na 1 etat nauczycielski 

Dodatku funkcyjnym paragraf 9 

ust.1. Nauczycielowi, któremu powierzono stanowisko dyrektora szkoły, albo inne 

stanowisko kierownicze ustanowione w statucie szkoły, przysługuje dodatek funkcyjny, w 

wysokości określonej w poniższej tabeli: 

 

Lp. Stanowisko kierownicze w poszczególnych typach szkół i placówek Miesięczna wysokość 

dodatku funkcyjnego 

1 Dyrektor Szkoły: 

I Liceum Ogólnokształcące im. Jarosława Dąbrowskiego w Tomaszowie Maz. 

II Liceum Ogólnokształcące im. Stefana Żeromskiego w Tomaszowie Maz 

Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy im. Marii Grzegorzewskiej w 

Tomaszowie Maz. 

 

2000 zł – 2500 zł 

2 Dyrektor Szkoły: 

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 im. Tadeusza Kościuszki w 

Tomaszowie Maz.  

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 2 im. Stanisława Staszica w 

Tomaszowie Maz. 

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 3 im. Jana Pawła II w Tomaszowie Maz. 

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 6 w Tomaszowie Maz. 

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 8 w Tomaszowie Maz. 

 

2300 zł – 2900 zł 

3 Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Tomaszowie Maz. 1700 zł – 2200 zł 

4 Wicedyrektor Szkoły 1500 zł – 2000 zł 

5 Kierownik szkolenia praktycznego 1500 zł – 2000 zł 

6 Kierownik bursy, kierownik internatu 900 zł  - 1300 zł 

 

ust.4. Nauczycielom realizującym dodatkowe zadania oraz zajęcia przysługuje dodatek 

funkcyjny z tytułu: 

1) sprawowania funkcji mentora, w wysokości 200 zł za każdego nauczyciela 

powierzonego opiece 

2) powierzenia wychowawstwa klasy, w wysokości 500 zł 

 

W paragrafie 10 i jego załącznikach członkowie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

zasugerowali aby nastąpił wzrost o 50 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – poddała pod głosowanie 

dotychczasowe ustalenia i zmiany. 

Komisja zaopiniowała zmiany przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radna Martyna Wojciechowska zapytała skąd szkoła może pozyskać pieniądze dla dzieci na 

konkursy edukacyjne, olimpiady na tak zwany transport, obiad , bądź ewentualnie na nocleg. 



Czy my jako organ prowadzący możemy w jakiś sposób znaleźć takie środki aby wesprzeć te 

dzieciaki jeżdżące na tego typu konkurs, żeby takie środki pojawiły się w budżetach szkół np.  

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk –  na przykładzie wyjazdu 

do Oświęcimia sądzę że takie środki są.  

Radny Marek Kubiak – bardzo często było tak że szkoły miały w swoim budżecie jakieś 

środki a powiat dawał busa lub dwa jeśli była taka potrzeba razem z kierowcą. 

 

Radna Alicja Zwolak – Plichta – za chwilę będzie ogłoszony konkurs na organizację 

specjalistycznych Centrów Wspierania Edukacji Włączającej. Czy pani przewodnicząca wie 

czy my będziemy jako organ prowadzący lub jakaś szkoła z naszego regionu występować w 

takim konkursie, żeby takie centrum powstało. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Wacława Bąk – nie znam tematu w 

ogóle. 

 

Radna Martyna Wojciechowska – zwróćmy się może oficjalnie z wnioskiem o informację 

zwrotną. 

 

Ad. 9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Wacława Bąk zamknęła  

posiedzenie komisji. Na tym protokół zakończono i podpisano 

 

 

 

Protokołowała                                             Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu                                    

Katarzyna Kosylak                                                                   Wacława Bąk                                        

                                                           

 

 

 

 

 


